
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2015. szeptember 16-ai üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Löfler Dávid, Simándi Szelim és Stift Nándor
képviselők, dr. Czuczor Gergely, Papp Ilona és Spányik József külsős tagok.
Becz György képviselő a 2. napirendi pont tárgyalása közben érkezett meg.

Igazoltan távol: Császárné Kollár Tímea képviselő.  

Jelen voltak továbbá: 
Vágó Csaba kabinetvezető, Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető, Könye Csilla
költségvetési  osztályvezető,  Karsainé Kovács Judit  köznevelési  és közművelődési
osztályvezető,  Géczy-Gaál  Szilvia  kulturális  ügyintéző  és  Zsák  András
közművelődési és sport ügyintéző, valamint 
Kovács Richárd, Selmeczi Ágnes, Tövispataki Beáta és Szilágyi András.    
 
Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, 7
tag jelen van és az ülést 1642-kor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Löfler Dávid képviselőt, aki jelezte, hogy vállalja a
feladatot.  

A Bizottság 7 igen szavazattal támogatta, hogy Löfler Dávid képviselő legyen a mai
ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez: 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  ismertette  a  meghívón  szereplő  napirendi  pontokat,
továbbá  tájékoztatta  a  Bizottság  jelenlévő  tagjait,  hogy  az  alábbi  sürgősségi
indítványok  érkeztek  a  Hivatal,  illetve  képviselők  részéről,  melyeket  javasol
napirendre venni: 

 Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme (Hivatali)
 Civil  szervezetek támogatására újabb pályázat  kiírása (Gáspár  Béla,

Löfler Dávid és Sokolowski Márk képviselők)

A Bizottság a napirendre vételre vonatkozó javaslatot, 7 egyhangú igen szavazattal
támogatta azzal, hogy a nyilvános ülés végén (zárt ülés előtt) fogják tárgyalni.

Sorrendre vonatkozóan javasolta,  hogy a meghívó szerinti  II.  Bizottsági  hatáskör:
14.) Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására
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és  a  II.  Bizottsági  hatáskör:  15.)  Támogatási  kérelem  (karateversenyző)  c.
napirendeket tárgyalják elsőként, mert a kérelmezők jelen vannak.

A  Bizottság  a  sorrendre  vonatkozó  javaslatot,  7  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta.

 
A  Bizottság  az  elfogadott  módosításokkal  együtt,  a  kiküldött  meghívó  szerinti
napirendjét 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

104/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Löfler Dávid képviselőt választja meg, a
jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend

Nyilvános ülés: 

II. Bizottsági hatáskör: 

1.) Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására
2.) Támogatási kérelem (karateversenyző) 

I. Testületi hatáskör: 

3.) Tájékoztató Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének I. féléves
végrehajtásáról
4.)  A Templom tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  („régi  posta  épülete”)  egy
részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása
5.)  A Budaörs,  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlanra  („régi  posta
épülete”)  történő  emléktábla  elhelyezésére  vonatkozó  tulajdonosi  hozzájárulás
kiadása
6.) A Kékes utca / Uzsoki köz átnevezése - Mathiász János utca
7.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásban  működő  óvodák
óvodapedagógusait  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.  (XI. 4.)
önkormányzati rendelet módosítására
8.)  A  Budaörs  Város  Önkormányzat  által  fenntartott  óvodák  alapító  okiratainak
módosítása
9.)  Óvodai  álláshelyek  meghatározása,  a  2015.  évben  engedélyezett  változások
beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével, tagóvodavezető
kötelező óraszámának meghatározása
10.)  Együttműködési  megállapodás  az  ELTE  Tanító  és  Óvónőképző  Karával  az
óvodapedagógus utánpótlást segítő gyakorlóhelyként történő közreműködésről
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11.) Együttműködési megállapodás a Törökbálinton működő Izgiland Játszóházzal 

II. Bizottsági hatáskör: 

12.) BULAKE – Városi Sportcsarnok használatára vonatkozó kérelmének elbírálása

I. Testületi hatáskör: 

13.) Sürgősségi előterjesztés: Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme
14.) Sürgősségi előterjesztés: Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása

Zárt ülés: 

I. Testületi hatáskör: 

15.) Javaslat Pest Megyei díjakra – ZÁRT ülésen
16.) A Hauser József Városi Közművelődési Díj odaítélése – ZÁRT ülésen
17.) Budaörs Város Testnevelési és Sport Díjának odaítélése – ZÁRT ülésen

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.

Napirendek tárgyalása: 

II. Bizottsági hatáskör: 

1.)  Múzsák  Társulat  támogatási  kérelme  zenés  karácsonyi  előadás
létrehozására

dr. Bakó Krisztina elnök:  Javasolta a Bizottság jelenlévő tagjai számára, hogy a
napirend  tárgyalása  kapcsán  biztosítsanak  hozzászólási  lehetőséget  Tövispataki
Beáta, a Múzsák Társulat  vezetője részére. A Bizottság a javaslatot  7 egyhangú
igen szavazattal támogatta.

105/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Hozzászólási  lehetőség  biztosítása  Tövispataki  Beáta,  a  Múzsák  Társulat
vezetője részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy a Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi
előadás létrehozására c. napirendi pont  tárgyalása során, hozzászólási lehetőséget
biztosít Tövispataki Beáta, a Múzsák Társulat vezetője részére.
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Tövispataki  Beáta,  a  Múzsák  Társulat  vezetője:  ismertette  az  előterjesztéshez
mellékletként is csatolt támogatási kérelmüket.

A  Bizottság  miután  megtárgyalta  a  napirendet,  7  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot 250.000 Ft támogatási összeggel.

106/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága Tövispataki Beáta kérelmét 250.000 Ft-al támogatja, a Budaörs
Város Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III. 02.) rendelet 5/B.
sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési  kiadások,  7.  „Közoktatási,
Művelődési Ifjúsági és Sport Bizottság kerete” terhére azzal a céllal, hogy támogassa
a „Melyiket a 9 közül?”- zenés karácsonyi előadás megvalósulását. 

Határidő: 2015. szeptember 30. (szerződéskötés, támogatás folyósítása) 
Felelős: polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet  (támogatási szerződés megkötése)

  Pénzügyi Iroda (utalás)

2.) Támogatási kérelem (karateversenyző) 

dr. Bakó Krisztina elnök:  Javasolta a Bizottság jelenlévő tagjai számára, hogy a
napirend tárgyalása kapcsán biztosítsanak hozzászólási lehetőséget Szilágyi András
– Szilágyi  Tas Ferenc törvényes képviselője – kérelmező részére.  A Bizottság a
javaslatot 7 egyhangú igen szavazattal támogatta.

107/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Hozzászólási  lehetőség  biztosítása  Szilágyi  András  –  Szilágyi  Tas  Ferenc
törvényes képviselője – kérelmező részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy a Támogatási kérelem (karateversenyző) c. napirendi pont
tárgyalása során, hozzászólási lehetőséget biztosít  Szilágyi  András – Szilágyi  Tas
Ferenc törvényes képviselője – kérelmező részére.

Szilágyi  András,  Szilágyi  Tas  Ferenc  törvényes  képviselője:  ismertette  az
előterjesztéshez mellékletként is csatolt támogatási kérelmük okát, majd válaszolt a
felmerülő kérdésekre.

Becz György képviselő úr megérkezett, a Bizottság létszáma 8 fő. 
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A napirend tárgyalása során, a támogatás összegére az alábbi javaslatok hangzottak
el:

Stift  Nándor  képviselő:  javasolta,  hogy  300.000  Ft összeggel  támogassák
kérelmező fiának a Világbajnokságra való kijutást.

dr. Bakó Krisztina elnök: felhívta a jelenlévő bizottsági tagok figyelmét arra, hogy a
Bizottság  kerete  véges,  illetve  az  előző  döntésüket  figyelembe  véve,  jelenleg
522.500 Ft áll a rendelkezésükre.
Jelezte azt is, hogy az előterjesztés vastag betűvel kiemelve tartalmazza azokat a
költségeket, amelyek a jelenleg érvényben lévő szabályozás alapján támogathatóak.
Ezek: a nevezési díjak és a sporteszközök, felszerelések, amelyek összege 165.000
Ft. 

Vágó  Csaba  kabinetvezető: a  támogatási  kérelemben  szereplő  kiadások  közül
szóba jöhet még az edzőterem bérlet (ABS Budaörs) – 24.000 Ft – és az oltások,
vízum  –  50.000  Ft  –  így  összesen  235.000  Ft  lehetne  a  támogatás  összege.
(165.000 Ft + 24.000 Ft + 50.000 Ft.)      

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  javasolja,  hogy  a  kabinetvezető  úr  által  felvetett
összeggel, azaz a 235.000 Ft-tal támogassák a fiatalembert.

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: javasolja, hogy 300.500 Ft-tal
támogassák a világbajnokságra való kijutását  azzal,  miszerint  kérik  a kérelmezőt,
hogy  a  budaörsi  médiák  egyikében  jelentesse  meg  az  eredményről  szóló
beszámolót.   

A Bizottság  a  részletes  vitát  követően  dr.  Czuczor  Gergely  300.500  Ft összegű
javaslatáról  szavazott  először azzal,  miszerint  kéri  a kérelmezőt,  hogy a budaörsi
médiák egyikében jelentesse meg az eredményről szóló beszámolót. A javaslatot a
Bizottság,  dr.  Czuczor  Gergely  kérésével  együtt,  5  igen,  1  nem  szavazattal,  2
tartózkodás mellett elfogadta.   
 
108/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Támogatási kérelem (karateversenyző) 

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága Szilágyi András (Szilágyi Tas Ferenc
törv.  képviselője)  kérelmét  300.500  Ft-al  támogatja,  a  Budaörs  Város
Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III. 02.) rendelet 5/B.
sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési  kiadások,  7.  „Közoktatási,
Művelődési  Ifjúsági  és  Sport  Bizottság kerete”  terhére  azzal  a  céllal,  hogy
támogassa Szilágyi Tas Ferenc részvételét a jakartai WKF Kadet, Junior U21
Világbajnokságon. 
2. Továbbá  kéri  Szilágyi  András  (Szilágyi  Tas  Ferenc  törvényes
képviselője) kérelmezőt, hogy a budaörsi médiák egyikében jelentesse meg
Szilágyi  Tas  Ferenc  jakartai  Világbajnokságon  elért  eredményeiről  szóló
beszámolót.
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Határidő: 2015. október 15. (szerződéskötés, támogatás folyósítása) 
Felelős: polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet (támogatási szerződés megkötése)

Pénzügyi Iroda (utalás)

I. Testületi hatáskör: 

3.)  Tájékoztató  Budaörs  Város  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetésének  I.
féléves végrehajtásáról

Könye Csilla költségvetési osztályvezető:  röviden ismertette az előterjesztést a
2015. évi költségvetés I. féléves végrehajtásáról. 

A Bizottság kérdés és  vita  nélkül,  7 igen  szavazattal  támogatta  az  előterjesztett
határozati javaslatot.  
(Löfler Dávid képviselő szavazáskor nem tartózkodott a teremben)

109/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Tájékoztató Budaörs Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének I. féléves
végrehajtásáról

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2015.  évi
gazdálkodásának  I.  féléves  helyzetéről  szóló  tájékoztató  elfogadását  a  melléklet
szerint.

4.) A Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”) egy
részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Javasolta  a  bizottság  számára,  hogy  a  napirend
tárgyalása kapcsán biztosítsanak hozzászólási lehetőséget Selmeczi Ágnes részére.
A Bizottság a javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal támogatta.

110/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása Selmeczi Ágnes részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy A Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi
posta  épülete”)  egy  részének  használatba  adására  vonatkozó  szerződés
meghosszabbítása  c.  napirendi  pont tárgyalása  során, hozzászólási  lehetőséget
biztosít Selmeczi Ágnes részére.
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Selmeczi Ágnes: részletesen ismertette tevékenységeiket és hangsúlyozta, hogy a
városnak  milyen  nagy  szüksége  van  egy  olyan  a  kulturális  térre,  amit  közösen,
egymás örömére használnak.

 
dr. Bakó Krisztina elnök:  Teljesen egyetért azzal, hogy a városnak szüksége van
erre a kulturális térre és ő nagyon örül annak is, ami eddig történt. Bízik abban is,
hogy a továbbiakban is minimum ilyenen, de még magasabb színvonalon, még több
embert megmozdítva megy ez tovább. 
A jegyzőkönyv számára mondta el: a TFVB ülésén és a megbeszélésen is arról volt
szó,  hogy  a  Használatba  adási  szerződés,  aminek  a  meghosszabbításáról  most
egyébként döntenek, illetve ami a keretet adja ehhez a munkához, abban van egy 8.
pont. A 8. pontban van egy kötelezettség előírva a Használatba vevőnek és ebben
van  a  beszámoló,  aminek  az  adatai  segítenek  abban,  hogy  az  5.  pontban
részletezett kérdésekről, ami a rezsiköltségek hozzájárulását is tartalmazza, dönteni
tudjanak.  Ezek az adatok jelenleg nem állnak rendelkezésükre.  Ezért javasolta  a
Bizottság jelenlévő tagjai számára, hogy azzal a feltétellel javasolják elfogadásra a
Képviselő-testület számára az előterjesztett határozati javaslatot, ha az Használatba
adási  szerződés  8.  pontjában  megjelölt  beszámolót,  a  Használatba  vevő  2015.
szeptember 21-én 12.00 óráig eljuttatja a Testület és a Bizottság részére is.  

A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot dr. Bakó Krisztina elnök által fentiek
szerint ismertetett feltétellel együtt, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta.          

  
111/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

A Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”) egy
részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása 

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport Bizottsága azzal  a  feltétellel  javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-
testület  számára  az  alábbi  határozati  javaslatot,  ha  az  előterjesztés  1.  sz.
mellékleteként  szereplő  Használatba  adási  szerződés  8.  pontjában  megjelölt
beszámolót,  a Használatba vevő 2015. szeptember 21-én 12.00 óráig eljuttatja a
Képviselő-testület és a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága részére
is:          

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
járuljon  hozzá  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Szent  Tarzíciusz
Egyesület között  létrejött,  a  Budaörs,  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  helyrajzi
számú ingatlan ingatlanrészének (udvar és kiállító tér) kulturális, közösségszervezési
célokra történő térítésmentes használatba adásáról szóló szerződés 2016. június 30.
napjáig történő meghosszabbításához.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
hatalmazza fel a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.
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Határozathozatal után Vágó Csaba kabinetvezető feltette a kérdést Kovács Richárd
úrnak, hogy fogják-e tudni tartani a hétfő déli határidőt. Kovács Richárd úr válasza
„Igen” volt. 

5.) A Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlanra („régi posta
épülete”) történő emléktábla elhelyezésére vonatkozó tulajdonosi hozzájárulás
kiadása

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  Részletesen ismertette az emléktábla
elhelyezésére  vonatkozó  előterjesztést.  Továbbiakban  elmondta,  hogy  a  TFVB
javasolta a tulajdonosi hozzájárulás kiadását, a PEB is támogatta azzal, hogy nézzék
meg, lehet-e rövidíteni a szövegen vagy lehet-e valamivel olcsóbb táblát felszerelni.
Ezek a vizsgálatok jelen pillanatban is folyamatban vannak. 

dr. Bakó Krisztina elnök: Jelzi, hogy momentán a Bizottság kerete 222.000 Ft, ami
már nem fedezi azt az összeget, ami az előterjesztésben szerepel. 
A határozati  javaslat  tartalmazza azt  is,  hogy márványból  legyen és azt  is,  hogy
300.000  Ft.  Ha  most  megszavazzák  az  előterjesztett  javaslatot,  akkor  azzal
megszavaznának  egy  300.000  Ft-os  márványtáblát,  a  javaslatban  szereplő
szövegezéssel, amire viszont már nincs pénzük. 

Löfler  Dávid  képviselő:  javasolja,  vizsgálják  meg  annak  a  lehetőségét,  hogy a
Szociális és Egészségügyi Bizottság keretéből is lehetne támogatni vagy megosztva
a két Bizottság keretéből.      

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Elmondta: pontos költségekről jelenleg
nincs tudomásuk, a 300.000 Ft egy becsült összeg, konkrét árajánlat nem áll még
senkinek a rendelkezésére. Most ugyan bekérték, de még folyamatban van. Az, hogy
miből készüljön a tábla, az megvan határozva, de se a mérete, se a betűk formája,
mérete, milyensége, ami jelentősen befolyásolhatja a végösszeget, az a határozatba
nincs benne. 
Azt  gondolja,  hogy miután semmilyen olyan időponthoz nincs kötve a táblának a
kihelyezése,  ami  szorítaná őket,  akkor  sem történne nagy baj,  ha a Szociális  és
Egészségügyi Bizottság – ha szükség lenne a különbözetre – a következő ülésén
hozza meg a döntést. Elmondta továbbá, hogy azt sem zárja ki és nem a minőség
rovására,  de  tudnak olyan táblára  konkrét  árajánlatot,  ami  ezzel  az  összeggel  is
kivitelezhető. 

Becz György képviselő: Amennyiben nem jut erre a célra pénz, egy havi képviselői
tiszteletdíját felajánlja, ami fedezi majd a hiányzó költséget.  

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: Az előterjesztésben 300.00 Ft
van lehozva ugyan, de a műszaki ügyosztályvezető úr elmondta, hogy nem tudják,
mennyibe  kerül  a  tábla.  Kérdezi,  mi  lenne,  ha  még várnának  ezzel?  Mivel  nem
tudják,  hogy  valójában  mennyibe  kerül,  javasolja,  hogy  várják  meg  a  következő
bizottsági  ülést,  mivel  nincs  szorító  határidejük  nincs.  A  Bizottság  elviekben
támogassa, de a keretösszegnek a nyugvópontra jutásáig halasszák el  az anyagi
résznek a döntését.   
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A bölcsész stilisztika, ami belőle szól, de szokott fájni neki, amikor ilyen emléktábla
szövegeket lát, hogy és az első mondattal semmi baja, de a második mondatot nem
kezdené számmal és nem is szokták. Idézi a mondatot: „1953-ban itt alapította meg
Kubányi  Endréné,  sz.:  Szabó  Erzsébet  (1929-2014)  a  Budai  Járás  első  napközi
otthonát.”  Inkább megfordítaná, ha szabad és tényleg ezt, mint bölcsész:  A Budai
Járás  első  napközi  otthonát  1953-ban alapította  itt  Kubányi  Endréné,  sz.:  Szabó
Erzsébet  (1929-2014).  Ezt  kéri  megfontolás  tárgyául  tenni  a  Hivatalnak,  mert
nyelvtanilag az nem helyes, ha számmal kezdik a mondatot.   

dr. Bakó Krisztina elnök: tehát pontosítva a javaslat: halasszák el a döntést addig,
ameddig beérkeznek az árajánlatok és akkor tudnak majd dönteni pontosan. 
Miután dr. Czuczor Gergely említette,  hogy ismeri  a kérés előterjesztőjét, akkor a
szöveg módosításának a változtatását is biztosan meg tudja vele beszélni.

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  Azzal,  egyet  tudnak  érteni,  hogy  amíg  az  anyagi
feltételrendszer ki nem tisztul – mire, mennyi kell és mennyi van – addig érdemes ezt
most nem továbbhúzni. Szerinte az érdemi részét már megbeszélték. 
Délelőtt  a  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottság  ülésén  az  is  elhangzott  Kovács  Rihárd
részéről,  hogy  miután  részben  egyházi  indíttatású  eseményről  van  szó,  az  sem
kizárt, hogy maga az egyházközség esetleg hozzájárulna valamennyivel. 
Tehát,  a  következő  testületi  előtti  bizottsági  körben  jóval  többet  fognak  látni.
Papírforma szerint jelenleg úgy állna össze az összeg, hogy 150 – 150.000 Ft-ot
adna össze a SZEB és a KMISB. Becz Györgynek megköszöni a felajánlást, de ebbe
most nem számolnák őt is bele. Elvileg az sem kizárt, hogy ez az összeg nem lesz
kisebb, de következő ülésekre ki fog tisztulni és tudnak majd a képviselők releváns
döntést hozni.

dr. Bakó Krisztina elnök: köszöni az információkat és külön köszöni Kovács Rihárd
úrnak – mert hallotta, hogy felajánlotta a segítségét – ha az egyházi hozzájárulásban
tudnak segíteni.
     
Több kérdés, észrevétel nem volt, feltette szavazásra az utolsó módosító javaslatot,
amely szerint  a Bizottság halassza el a döntését a beérkezendő adatok –  forma,
nagyság;  költség,  anyagi  feltétel  –  megérkezéséig.  A  Bizottság  a  javaslatot  8
egyhangú igen elfogadta.

    
112/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

A Budaörs,  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlanra  („régi  posta
épülete”) történő emléktábla elhelyezésére vonatkozó tulajdonosi hozzájárulás
kiadása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és Sport  Bizottság  elhalasztja döntését  A Budaörs, Templom tér 12. sz.
alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlanra („régi posta épülete”) történő emléktábla elhelyezésére
vonatkozó  tulajdonosi  hozzájárulás  kiadása  tárgyában,  a  beérkezendő  adatok  –
forma, nagyság; költség, anyagi feltétel – megérkezéséig. 
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6.) A Kékes utca / Uzsoki köz átnevezése - Mathiász János utca

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  ismertette  a  napirendi  pontot  és
válaszolt a felmerülő kérdésekre.

Stift  Nándor  képviselő:  jelezte,  hogy a  TFVB ülésén  nem kapott  támogatást  a
javaslat. 

dr. Bakó Krisztina elnök: elmondta – mint a körzet képviselője –, hogy az érintett
utcák lakóinak a véleményét nem tudja elmondani, mert senki nem kérdezte meg
őket a névváltoztatás okán.

A Bizottság a napirend megvitatását követően, az előterjesztett határozati javaslatot
6 nem szavazattal, 2 tartózkodással – kellő többség hiányában – elutasította.

  
113/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

A Kékes  utca  /  Uzsoki  köz  átnevezése  -  Mathiász  János  utca  –  elutasított
javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága A Kékes utca / Uzsoki köz átnevezése - Mathiász János utca
című napirendi pont tárgyalása során – kellő többség hiányában – elutasította az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

7.)  Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásban  működő óvodák
óvodapedagógusait megillető pótlékok meghatározásáról szóló 45/2013. (XI. 4.)
önkormányzati rendelet módosítására

Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető ismertette a
rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést. 

A Bizottság rövid tárgyalást követően,  8 egyhangú igen  szavazattal  elfogadta az
előterjesztett határozati javaslatot. 

114/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Javaslat  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásban  működő  óvodák
óvodapedagógusait megillető pótlékok meghatározásáról szóló 45/2013. (XI. 4.)
önkormányzati rendelet módosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek  a  Budaörs Város
Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák  óvodapedagógusait  megillető
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pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.  (XI. 4.)  számú rendelet  módosítását a
melléklet szerinti tartalommal.

8.) A Budaörs Város Önkormányzat által fenntartott óvodák alapító okiratainak
módosítása

Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető  ismertette
az  Önkormányzat  által  fenntartott  óvodák  alapító  okiratainak  módosítására
vonatkozó előterjesztést. 

A Bizottság rövid tárgyalást követően,  8 egyhangú igen  szavazattal  elfogadta az
előterjesztett határozati javaslatot. 

115/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

A Budaörs  Város  Önkormányzat  által  fenntartott  óvodák alapító  okiratainak
módosítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi
Csicsergő  Óvoda  alapító  okiratának  módosítását  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi
Csicsergő  Óvoda  egységes  szerkezetű  alapító  okiratát  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Csillagfürt
Óvoda alapító okiratának módosítását – a melléklet szerinti tartalommal – hagyja
jóvá.

4. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Csillagfürt
Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti tartalommal –
hagyja jóvá.

5. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Farkasréti
Pagony Óvoda alapító okiratának módosítását – a melléklet szerinti tartalommal
– hagyja jóvá.

6. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Farkasréti
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Pagony  Óvoda  egységes  szerkezetű  alapító  okiratát  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

7. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Holdfény
Utcai Óvoda alapító okiratának módosítását - a melléklet szerinti tartalommal –
hagyja jóvá.

8. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Holdfény
Utcai  Óvoda  egységes  szerkezetű  alapító  okiratát  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

9. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a
Kamaraerdei  Óvoda  alapító  okiratának  módosítását  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

10. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a Kamaraerdei Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratát – a melléklet szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

11. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a  Budaörsi  Kincskereső  Óvoda  alapító  okiratának  módosítását  –  a  melléklet
szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

12. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a  Budaörsi  Kincskereső  Óvoda  egységes  szerkezetű  alapító  okiratát  –  a
melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

13. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a  Mákszem  Óvoda  alapító  okiratának  módosítását  –  a  melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

14. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a Mákszem Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratát  – a melléklet  szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

15. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a Budaörsi Vackor Óvoda alapító okiratának módosítását – a melléklet szerinti
tartalommal – hagyja jóvá.

16. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
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a Budaörsi  Vackor  Óvoda egységes szerkezetű alapító  okiratát  –  a melléklet
szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

17. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda alapító okiratának módosítását – a
melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

18. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
a Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratát
– a melléklet szerinti tartalommal – hagyja jóvá.

9.) Óvodai álláshelyek meghatározása, a 2015. évben engedélyezett változások
beépítésével,  valamint  a  hatályos  jogszabályok  figyelembevételével,
tagóvodavezető kötelező óraszámának meghatározása

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közművelődési  osztályvezető  röviden
ismertette az előterjesztést.  

A Bizottság rövid tárgyalást követően,  7 egyhangú igen  szavazattal  elfogadta az
előterjesztett határozati javaslatot. 
(Simándi Szelim képviselő szavazáskor nem tartózkodott a teremben)

116/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Óvodai  álláshelyek  meghatározása,  a  2015.  évben  engedélyezett  változások
beépítésével,  valamint  a  hatályos  jogszabályok  figyelembevételével,
tagóvodavezető kötelező óraszámának meghatározása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága a javasolja a Képviselő-testületnek a
Budaörsi  Csicsergő  Óvoda  karbantartó  álláshelyének  0,25  álláshellyel  való
megemelését 2015. október 1. napjától.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport Bizottsága  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek az Önkormányzat által fenntartott óvodák álláshelyeit, 2016. január
1. napjától az alábbiak szerint:

Intézmény
Csoportok

száma

2015. szeptember 1-jétől
engedélyezett

álláshelyek száma

Budaörsi Csicsergő 
Óvoda

6 32

Rózsa Utcai Tagóvoda 7 34
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Intézmény
Csoportok

száma

2015. szeptember 1-jétől
engedélyezett

álláshelyek száma

Budaörsi Vackor Óvoda 5 21,5

Holdfény Utcai Óvoda 4 24,25

Budaörsi Kincskereső 
Óvoda

6 28,5

Mákszem Óvoda 4 19

Csillagfürt Óvoda 6 29

Farkasréti Pagony 
Óvoda

5
21,5

Zippel-Zappel Német 
Nemzetiségi Óvoda

4 24

Kamaraerdei Óvoda 4 18,75

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága a javasolja a Képviselő-testületnek az
óvodavezetők és a tagóvoda-vezető kötelezően teljesítendő óraszámának 6
órában történő meghatározását.

10.) Együttműködési megállapodás az ELTE Tanító és Óvónőképző Karával az
óvodapedagógus  utánpótlást  segítő  gyakorlóhelyként  történő
közreműködésről

Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető részletesen
ismertette az előterjesztést.

Stift Nándor képviselő  elmondta, hogy nagyon örült  az előterjesztésnek, nagyon
jónak,  kimagaslónak  tartja  az  ötletet  és  kéri  a  Bizottságot,  hogy támogassák  az
ötletet. Gratulál annak, aki ezt kezdeményezte!

dr. Bakó Krisztina elnök hozzáfűzte: a német nemzetiségi óvodának a vezetőjével
még nyár elején beszéltek erről a problémáról és ott már felmerült ez az ötlet, tehát ő
is  nagyon  üdvözli  ezt  az  előterjesztést  és  reméli,  hogy a  lehető  legjobbat  fogják
belőle kihozni. Bízik abban, hogy az ösztöndíjprogram is olyan lesz, hogy kellő hatást
tud majd gyakorolni az óvodapedagógusokra ahhoz, hogy maradjanak.      

A  Bizottság  miután  megtárgyalta  a  napirendet,  8  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot. 

117/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat
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Együttműködési  megállapodás  az  ELTE  Tanító  és  Óvónőképző  Karával  az
óvodapedagógus  utánpótlást  segítő  gyakorlóhelyként  történő
közreműködésről

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  együttműködési
megállapodást kössön az Eötvös Loránd Tudományegyetem Tanító- és Óvóképző
Karral, a melléklet szerinti szakmai tartalommal.
11.)  Együttműködési  megállapodás  a  Törökbálinton  működő  Izgiland
Játszóházzal 

Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető: ismertette
a napirendet, majd válaszolt a felmerülő kérdésekre és kérte a Bizottság jelenlévő
tagjait, hogy támogassák a javaslatot. 

Becz György képviselő: tartalmilag egyetért az előterjesztéssel, de nagyon zavarja
és tudja, hogy nem sok ráhatása van, de miért ne lehetne, ha már Izgi az első szava,
akkor  miért  ne  lehetne a második  szava Park,  azaz Izgi  Park,  mert  ez számára
iszonyúan  furcsán  hangzik,  nagyon  idegenül.  Javasolja,  mint  tanárember,  mint
gyerekekkel  sokat  foglalkozó,  meg  mint  a  magyar  nyelvet  kedvelő  értelmiségi  a
működtetőknek, hogy esetleg módosítsák IzgiPark-ra vagy valami magyarosabb és
jobban hangzó névre a nevüket. Szerinte marketingben is sokat jelentene nekik. 

dr.  Bakó Krisztina elnök: elolvasta az Együttműködési  Megállapodás tervezetét,
mely alapján javasolja, hogy az Együttműködési Megállapodás tervezetét a Hivatal
jogászai tekintsék át.  

Továbbiakban  javasolja,  hogy  a  mellékletként  szereplő  Együttműködési
Megállapodás  1.  A  megállapodás  tárgya  részből  a  harmadik  franciabekezdést
töröljék.

  Jelen Megállapodás alapján az Önkormányzat rendszeresen, de legalább havi
egy-két  alkalommal  saját  médiafelületein  keresztül  az  Izgiland  Játszóház  által
adott ismertetők felhasználásával, tájékoztatja a lakosságot az Izgiland Játszóház
tevékenységéről, programjairól.

A Bizottság a módosító javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal támogatta.

Ezt  követően  a  Bizottság  az  elfogadott  módosítással  együtt,  8  egyhangú  igen
szavazattal támogatta ez előterjesztett határozati javaslatot.   

118/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Együttműködési megállapodás a Törökbálinton működő Izgiland Játszóházzal

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kösse meg az Izgiland
Játszóházzal az Együttműködési Megállapodást az alábbi módosítással: 
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-  A határozat mellékletét képező Együttműködési Megállapodás 1. A megállapodás
tárgya része az alábbiak szerint módosul: 

1. A megállapodás tárgya

Felek a mai nappal együttműködést kötnek az alábbiak szerint:

 Izgiland  Kft.  vállalja,  hogy  a  2015.  október  1-jétől  Budaörs  minden
állandó  lakosa  részére  10 %-os  belépési  kedvezményt  nyújt  az  Izgiland
Játszóházba, aktuálisan a napi belépőjegy árából.
A kedvezmény igénybevételéhez lakcímet is tartalmazó személyi igazolvány,
vagy egyéb személyazonosításra alkalmas igazolvány (jogosítvány, útlevél) és
lakcímkártya együttes felmutatása szükséges.

 Az Önkormányzat vállalja, hogy a rendelkezésére álló saját média és egyéb
információs felületein folyamatosan tájékoztatja a lakosságot a számukra alanyi
jogon járó kedvezményről, a játszóház programjairól, illetve a Budaörsi lakosokat
is  érintő  egyéb  csomagokról,  kedvezményekről  (pl.:  óvodai  csoportoknak
kedvezményes csomag).

  Jelen Megállapodás alapján az Önkormányzat rendszeresen, de legalább havi
egy-két  alkalommal  saját  médiafelületein  keresztül  az  Izgiland  Játszóház  által
adott ismertetők felhasználásával, tájékoztatja a lakosságot az Izgiland Játszóház
tevékenységéről, programjairól.

II. Bizottsági hatáskör: 

12.)  BULAKE  –  Városi  Sportcsarnok  használatára  vonatkozó  kérelmének
elbírálása

Vágó  Csaba  kabinetvezető részletesen  ismertette  az  előterjesztést  és  kérte  a
Bizottságot, hogy támogassák a javaslatot.

A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot kérdés és vita nélkül, 8 egyhangú
igen szavazattal elfogadta.

 
119/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

BULAKE – Városi Sportcsarnok használatára vonatkozó kérelmének elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága a Buda- Környéki Látássérültek Közhasznú Egyesülete részére -
2015.  október  17.  -  egy  napot  biztosít  a  Városi  Sportcsarnok  használatára  az
önkormányzat  rendelkezésére  álló  7  nap  terhére,  annak  érdekében,  hogy  az
Egyesület jótékonysági, jubileumi rendezvényének megvalósulását támogassa. 

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet ( tájékoztatás) 
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I. Testületi hatáskör: 

13.) Sürgősségi előterjesztés: Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme

dr.  Bakó Krisztina elnök:  Kérelmező jelen van – Kovács Richárd az Alapítvány
elnöke  –  az  Alapítvány  részéről,  ezért  javasolta  a  bizottság  számára,  hogy  a
napirend  tárgyalása  kapcsán  biztosítsanak  hozzászólási  lehetőséget részére.  A
Bizottság a javaslatot 8 egyhangú igen szavazattal támogatta.

120/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása Kovács Richárd részére

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy a Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme c.
napirendi  pont  tárgyalása  során  hozzászólási  lehetőséget  biztosít  Kovács
Richárdnak, az Alapítvány elnökének.

Kovács Richárd Wendler Ferenc Alapítvány elnöke: Tájékoztatta a Bizottságot a
2014.  évi  működési  támogatás  felhasználásáról  és  elmondta,  hogy akkor  milyen
célokra kapták meg az összeget. Akkor 6-7 hónapot tudtak működni, majd el kellett
volna számolniuk a pénzzel, de egy ésszerű megoldási lehetőség merült föl, hogy a
pénzmaradványt ne utalják vissza, hanem az elkövetkezendő félévben a szerződés
alapján  a  működésre  használják  föl.  2015.  június  30-án  lejárt  a
szerződéshosszabbítás.  Az  összeggel  elszámoltak,  a  maradványt  (754.000  Ft)
visszautalták.  6  hónap volt  hátra  az  évből,  amikor  beadtak egy kérelmet  erre  és
akkor a Testület azt a döntést hozta, hogy a maradvány összegét utalják vissza az
Alapítványnak, hogy ne bénuljon meg a működés és a Kőhegyi Búcsút meg tudják
rendezni. 
Az alpolgármester úrnál (Biró Gyula) ezek után volt egy egyeztetés az Alapítvány
működéséről, ahol megfogalmazták a jövőbeni feltételeket ahhoz, hogy hogyan tud
majd működni tovább az Alapítvány és milyen módon tud kapni majd támogatásokat.
Azt  a  kérést  fogalmazták meg feléjük,  hogy a 2016-os évre állítsanak össze egy
táblázatot, hogy az ingatlanok, ingóságok működtetése, majd mibe fog kerülni. Addig
pedig kérnék a fennmaradó összeget a működésükre és ehhez kérik a Bizottság és
majd a Testület támogatását is. 2016-ban pedig úgy működne tovább az Alapítvány,
hogy az ingóságokra, ingatlanokra lenne egy állandó költség (rezsi, fenntartás), az
össze  többi  programra pedig  külön-külön  kell  majd  pályázniuk.  Ebben  állapodtak
meg.            
Ezt követően tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Búcsú milyen sikeres volt, amihez
nagyon köszönik a visszautalt összeget! 
A Hivatal a nyári kérelmet terjesztette elő, csökkentve a már visszautalt 754.000 Ft-
tal, ami a határozati javaslatban szerepel.  
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A Bizottság  hosszasan  és  részletesen  megvitatta  a  napirendet.  A vita  során  az
Alapítvány működésével kapcsolatban felmerült kérdésekre Kovács Richárd elnök úr
válaszolt. 

Simándi  Szelim  képviselő: Elmondta,  hogy  az  alpolgármester  úrnál  történt
megbeszélésen megfogalmazódott részéről és képviselőtársai részéről is az a kérés,
hogy készüljön egy lista  azokról  az ingatlanokról,  amikkel  foglalkozik  a  szervezet
Budaörsön és hogy ezeken az ingatlanokon milyen feladatok vannak. Ezt a listát a
mai napig nem kapta meg! Független ugyan ettől az ügytől,  de az ígért temetőfal
látványtervét sem kapta meg, bár nem tudja, hogy képviselőtársai megkapták-e. 
Szerinte egy aktualizált kérelem tisztább képet mutatna a Testületnek is! Számára,
ami nagyon kirívó az a honlap karbantartására szánt összeg, illetve szerinte erre
nem is nagyon lenne szüksége az Alapítványnak. Javaslatként megfogalmazta, hogy
az Alapítvány adjon tájékoztatást a jelenlegi  működési költségeiről,  addig pedig a
Bizottság halassza el a döntést, bár az eddig bekért tájékoztatások is nagyon sokat
csúsztak, mint a temetőfallal kapcsolatban fél évet vártak egy írásbeli tájékoztatásra. 

dr. Bakó Krisztina elnök:  képviselő úr javaslatát azzal egészítené ki, hogy legyen
egy pontos,  naprakész  kimutatás,  ami  a  jelenlegi  helyzetet  tükrözi  az  alapítvány
működésével kapcsolatban. 

Miután több kérdés, észrevétel nincs, felteszi szavazásra az ügyrendi kérdést, amely
szerint a kért adatok beérkezéséig – legyen egy naprakész kimutatás az Alapítvány
működéséről, ami a jelenlegi helyzetet tükrözi –, halassza el a Bizottság a döntést. A
javaslatot a Bizottság 6 igen, 2 nem szavazattal elfogadta.

121/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy a Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme
tárgyában  elhalasztja  a  döntést a  kért  adatok  beérkezéséig,  azaz  legyen  egy
naprakész kimutatás az Alapítvány működéséről, ami a jelenlegi helyzetet tükrözi.
 

14.)  Sürgősségi előterjesztés: Civil  szervezetek támogatására újabb pályázat
kiírása

A Bizottság rövid tárgyalás után 2 igen, 6 nem  szavazattal  – minősített többség
hiányában – elutasította az előterjesztett határozati javaslatot. 

122/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága a Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása című
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napirendi pont tárgyalása során – minősített többség hiányában – elutasította az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Bizottság a további napirendi pontokat zárt ülésen tárgyalta. A zárt ülésről
külön jegyzőkönyv készül. 

A zárt ülésen hozott határozatok száma:

123/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat
124/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat
125/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat
126/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat
127/2015. (IX.16.) KMISB sz.                              határozat

dr. Bakó Krisztina elnök: megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést  1940

órakor bezárta. 

k.m.f.

Löfler Dávid                 dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró                                                                       elnök
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	dr. Bakó Krisztina elnök: ismertette a meghívón szereplő napirendi pontokat, továbbá tájékoztatta a Bizottság jelenlévő tagjait, hogy az alábbi sürgősségi indítványok érkeztek a Hivatal, illetve képviselők részéről, melyeket javasol napirendre venni:
	Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása (Gáspár Béla, Löfler Dávid és Sokolowski Márk képviselők)
	A Bizottság a napirendre vételre vonatkozó javaslatot, 7 egyhangú igen szavazattal támogatta azzal, hogy a nyilvános ülés végén (zárt ülés előtt) fogják tárgyalni.
	Sorrendre vonatkozóan javasolta, hogy a meghívó szerinti II. Bizottsági hatáskör: 14.) Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására és a II. Bizottsági hatáskör: 15.) Támogatási kérelem (karateversenyző) c. napirendeket tárgyalják elsőként, mert a kérelmezők jelen vannak.
	A Bizottság a sorrendre vonatkozó javaslatot, 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	
	A Bizottság az elfogadott módosításokkal együtt, a kiküldött meghívó szerinti napirendjét 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	1.) Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására
	2.) Támogatási kérelem (karateversenyző)
	8.) A Budaörs Város Önkormányzat által fenntartott óvodák alapító okiratainak módosítása
	9.) Óvodai álláshelyek meghatározása, a 2015. évben engedélyezett változások beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével, tagóvodavezető kötelező óraszámának meghatározása
	10.) Együttműködési megállapodás az ELTE Tanító és Óvónőképző Karával az óvodapedagógus utánpótlást segítő gyakorlóhelyként történő közreműködésről
	11.) Együttműködési megállapodás a Törökbálinton működő Izgiland Játszóházzal
	12.) BULAKE – Városi Sportcsarnok használatára vonatkozó kérelmének elbírálása
	14.) Sürgősségi előterjesztés: Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása
	Zárt ülés:
	15.) Javaslat Pest Megyei díjakra – ZÁRT ülésen
	16.) A Hauser József Városi Közművelődési Díj odaítélése – ZÁRT ülésen
	17.) Budaörs Város Testnevelési és Sport Díjának odaítélése – ZÁRT ülésen
	1.) Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására
	Tövispataki Beáta, a Múzsák Társulat vezetője: ismertette az előterjesztéshez mellékletként is csatolt támogatási kérelmüket.
	A Bizottság miután megtárgyalta a napirendet, 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot 250.000 Ft támogatási összeggel.
	Múzsák Társulat támogatási kérelme zenés karácsonyi előadás létrehozására
	2.) Támogatási kérelem (karateversenyző)
	Szilágyi András, Szilágyi Tas Ferenc törvényes képviselője: ismertette az előterjesztéshez mellékletként is csatolt támogatási kérelmük okát, majd válaszolt a felmerülő kérdésekre.
	A napirend tárgyalása során, a támogatás összegére az alábbi javaslatok hangzottak el:
	Stift Nándor képviselő: javasolta, hogy 300.000 Ft összeggel támogassák kérelmező fiának a Világbajnokságra való kijutást.
	dr. Bakó Krisztina elnök: felhívta a jelenlévő bizottsági tagok figyelmét arra, hogy a Bizottság kerete véges, illetve az előző döntésüket figyelembe véve, jelenleg 522.500 Ft áll a rendelkezésükre.
	Jelezte azt is, hogy az előterjesztés vastag betűvel kiemelve tartalmazza azokat a költségeket, amelyek a jelenleg érvényben lévő szabályozás alapján támogathatóak. Ezek: a nevezési díjak és a sporteszközök, felszerelések, amelyek összege 165.000 Ft.
	Vágó Csaba kabinetvezető: a támogatási kérelemben szereplő kiadások közül szóba jöhet még az edzőterem bérlet (ABS Budaörs) – 24.000 Ft – és az oltások, vízum – 50.000 Ft – így összesen 235.000 Ft lehetne a támogatás összege. (165.000 Ft + 24.000 Ft + 50.000 Ft.)
	Támogatási kérelem (karateversenyző)
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: ismertette a napirendi pontot és válaszolt a felmerülő kérdésekre.
	Stift Nándor képviselő: jelezte, hogy a TFVB ülésén nem kapott támogatást a javaslat.
	dr. Bakó Krisztina elnök: elmondta – mint a körzet képviselője –, hogy az érintett utcák lakóinak a véleményét nem tudja elmondani, mert senki nem kérdezte meg őket a névváltoztatás okán.
	A Bizottság a napirend megvitatását követően, az előterjesztett határozati javaslatot 6 nem szavazattal, 2 tartózkodással – kellő többség hiányában – elutasította.
	
	A Kékes utca / Uzsoki köz átnevezése - Mathiász János utca – elutasított javaslat
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága A Kékes utca / Uzsoki köz átnevezése - Mathiász János utca című napirendi pont tárgyalása során – kellő többség hiányában – elutasította az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.
	Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető ismertette a rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést.
	A Bizottság rövid tárgyalást követően, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot.
	8.) A Budaörs Város Önkormányzat által fenntartott óvodák alapító okiratainak módosítása
	Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető ismertette az Önkormányzat által fenntartott óvodák alapító okiratainak módosítására vonatkozó előterjesztést.
	A Bizottság rövid tárgyalást követően, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot.
	A Budaörs Város Önkormányzat által fenntartott óvodák alapító okiratainak módosítása
	9.) Óvodai álláshelyek meghatározása, a 2015. évben engedélyezett változások beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével, tagóvodavezető kötelező óraszámának meghatározása
	Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető röviden ismertette az előterjesztést.
	A Bizottság rövid tárgyalást követően, 7 egyhangú igen szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot.
	Óvodai álláshelyek meghatározása, a 2015. évben engedélyezett változások beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével, tagóvodavezető kötelező óraszámának meghatározása
	10.) Együttműködési megállapodás az ELTE Tanító és Óvónőképző Karával az óvodapedagógus utánpótlást segítő gyakorlóhelyként történő közreműködésről
	Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető részletesen ismertette az előterjesztést.
	Stift Nándor képviselő elmondta, hogy nagyon örült az előterjesztésnek, nagyon jónak, kimagaslónak tartja az ötletet és kéri a Bizottságot, hogy támogassák az ötletet. Gratulál annak, aki ezt kezdeményezte!
	dr. Bakó Krisztina elnök hozzáfűzte: a német nemzetiségi óvodának a vezetőjével még nyár elején beszéltek erről a problémáról és ott már felmerült ez az ötlet, tehát ő is nagyon üdvözli ezt az előterjesztést és reméli, hogy a lehető legjobbat fogják belőle kihozni. Bízik abban, hogy az ösztöndíjprogram is olyan lesz, hogy kellő hatást tud majd gyakorolni az óvodapedagógusokra ahhoz, hogy maradjanak.
	A Bizottság miután megtárgyalta a napirendet, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta az előterjesztett határozati javaslatot.
	Együttműködési megállapodás az ELTE Tanító és Óvónőképző Karával az óvodapedagógus utánpótlást segítő gyakorlóhelyként történő közreműködésről
	11.) Együttműködési megállapodás a Törökbálinton működő Izgiland Játszóházzal
	Karsainé Kovács Judit köznevelési és közművelődési osztályvezető: ismertette a napirendet, majd válaszolt a felmerülő kérdésekre és kérte a Bizottság jelenlévő tagjait, hogy támogassák a javaslatot.
	12.) BULAKE – Városi Sportcsarnok használatára vonatkozó kérelmének elbírálása
	Vágó Csaba kabinetvezető részletesen ismertette az előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassák a javaslatot.
	A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot kérdés és vita nélkül, 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	
	BULAKE – Városi Sportcsarnok használatára vonatkozó kérelmének elbírálása
	Felelős: Polgármester
	Kovács Richárd Wendler Ferenc Alapítvány elnöke: Tájékoztatta a Bizottságot a 2014. évi működési támogatás felhasználásáról és elmondta, hogy akkor milyen célokra kapták meg az összeget. Akkor 6-7 hónapot tudtak működni, majd el kellett volna számolniuk a pénzzel, de egy ésszerű megoldási lehetőség merült föl, hogy a pénzmaradványt ne utalják vissza, hanem az elkövetkezendő félévben a szerződés alapján a működésre használják föl. 2015. június 30-án lejárt a szerződéshosszabbítás. Az összeggel elszámoltak, a maradványt (754.000 Ft) visszautalták. 6 hónap volt hátra az évből, amikor beadtak egy kérelmet erre és akkor a Testület azt a döntést hozta, hogy a maradvány összegét utalják vissza az Alapítványnak, hogy ne bénuljon meg a működés és a Kőhegyi Búcsút meg tudják rendezni.
	Az alpolgármester úrnál (Biró Gyula) ezek után volt egy egyeztetés az Alapítvány működéséről, ahol megfogalmazták a jövőbeni feltételeket ahhoz, hogy hogyan tud majd működni tovább az Alapítvány és milyen módon tud kapni majd támogatásokat. Azt a kérést fogalmazták meg feléjük, hogy a 2016-os évre állítsanak össze egy táblázatot, hogy az ingatlanok, ingóságok működtetése, majd mibe fog kerülni. Addig pedig kérnék a fennmaradó összeget a működésükre és ehhez kérik a Bizottság és majd a Testület támogatását is. 2016-ban pedig úgy működne tovább az Alapítvány, hogy az ingóságokra, ingatlanokra lenne egy állandó költség (rezsi, fenntartás), az össze többi programra pedig külön-külön kell majd pályázniuk. Ebben állapodtak meg.
	Ezt követően tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Búcsú milyen sikeres volt, amihez nagyon köszönik a visszautalt összeget!
	A Hivatal a nyári kérelmet terjesztette elő, csökkentve a már visszautalt 754.000 Ft-tal, ami a határozati javaslatban szerepel.
	A Bizottság hosszasan és részletesen megvitatta a napirendet. A vita során az Alapítvány működésével kapcsolatban felmerült kérdésekre Kovács Richárd elnök úr válaszolt.
	Simándi Szelim képviselő: Elmondta, hogy az alpolgármester úrnál történt megbeszélésen megfogalmazódott részéről és képviselőtársai részéről is az a kérés, hogy készüljön egy lista azokról az ingatlanokról, amikkel foglalkozik a szervezet Budaörsön és hogy ezeken az ingatlanokon milyen feladatok vannak. Ezt a listát a mai napig nem kapta meg! Független ugyan ettől az ügytől, de az ígért temetőfal látványtervét sem kapta meg, bár nem tudja, hogy képviselőtársai megkapták-e.
	Szerinte egy aktualizált kérelem tisztább képet mutatna a Testületnek is! Számára, ami nagyon kirívó az a honlap karbantartására szánt összeg, illetve szerinte erre nem is nagyon lenne szüksége az Alapítványnak. Javaslatként megfogalmazta, hogy az Alapítvány adjon tájékoztatást a jelenlegi működési költségeiről, addig pedig a Bizottság halassza el a döntést, bár az eddig bekért tájékoztatások is nagyon sokat csúsztak, mint a temetőfallal kapcsolatban fél évet vártak egy írásbeli tájékoztatásra.
	dr. Bakó Krisztina elnök: képviselő úr javaslatát azzal egészítené ki, hogy legyen egy pontos, naprakész kimutatás, ami a jelenlegi helyzetet tükrözi az alapítvány működésével kapcsolatban.
	Miután több kérdés, észrevétel nincs, felteszi szavazásra az ügyrendi kérdést, amely szerint a kért adatok beérkezéséig – legyen egy naprakész kimutatás az Alapítvány működéséről, ami a jelenlegi helyzetet tükrözi –, halassza el a Bizottság a döntést. A javaslatot a Bizottság 6 igen, 2 nem szavazattal elfogadta.
	Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy a Wendler Ferenc Alapítvány támogatási kérelme tárgyában elhalasztja a döntést a kért adatok beérkezéséig, azaz legyen egy naprakész kimutatás az Alapítvány működéséről, ami a jelenlegi helyzetet tükrözi.
	
	14.) Sürgősségi előterjesztés: Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása
	Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága a Civil szervezetek támogatására újabb pályázat kiírása című napirendi pont tárgyalása során – minősített többség hiányában – elutasította az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

